Thermoforming 熱成型機
IN-LINE, OFF-LINE在線 / 離線
---
Thermoforming Machines
IN-LINE and OFF-LINE solutions 
熱成型  在線 / 離線 解決方案

OFF-LINE Thermoforming Machines FC Series  FC系列-離線方案
Pressure Forming + steel rule cutting
壓空成型+不鏽鋼切刀

Complete Thermoforming lines for packaging INTEC Series  
包裝材用 INTEC 系列 - 熱成型機整線方案 
IN-LINE plant including extruder 
含押出機在線設備

Lower tilting platen FT Series FT系列-低傾斜式翻轉平臺
Punch and die Forming Machines
[bookmark: _GoBack]在模具內切斷的熱成型機
---
We manufacture following machines and lines  WM機台如下
FT 500 - FT 700 - FT 900:
Air pressure forming and punching in the same mould, the machines have a 75 degrees lower 
tilting platen. Different stacking solutions are available depending on the final product. 
(FT series machines are available also as IN-LINE version with one or more extruders).
模具同時含有壓空成型與切斷,75度傾斜式平臺
依產品特色有不同的堆疊方式
(FT系列可在線生產1台及多台押出機)
Max mould size:	FT 500 : 570x375 mm
最大模具尺寸	FT 700 : 705x400 mm
	FT 900 : 880x520 mm


FC 600 - FC 780 - FC 1000:
High speed vacuum and pressure forming machines with subsequent cutting by steel rule and stacking.
高速真壓空熱成型機台含有不鏽鋼刀具與堆疊系統

Max mould size: 	FC 600 : 640x450 mm
最大模具尺寸	FC 780 : 780x570 mm
	FC 1000 : 1060x750 mm


All the FC machines have other available versions including the possibility of cutting by 
steel rule in the same forming station and/or with an additional press for holes punching.
FC全系列-成型站可包含切斷功能或額外的氣壓衝孔功能

INTEC 900:
Complete IN-LINE system for the production of more then 120.000 PP cups (200cc) per hour.
在線押出熱成型機生產線-生產 120,000 個以上PP杯子 ( 200 cc )/ 小時


INTEC 1100:
Complete IN-LINE system for the production of more then 200.000 cups (200cc)  HIPS per hour, for very high production of disposable cups.
在線押出熱成型機生產線-生產 200,000 個以上HIPS杯子 ( 200 cc )/ 小時


INTEC 1000:
Complete IN-LINE system for the production of 36.000 plates HIPS per hour.
在線押出熱成型機生產線-生產 36,000 個以上HIPS 盤子/ 小時,
---

